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13. junija so delegati izvolili 13-članski izvršni svet
Po ugotovitvi sklepčnosli in soglasni odobrilvi zapisni-

kov prvega zasedanja zborov skupščine so pod točko
vprašanja in predlogi delegatov delegati izpostavili več
vprašanj in pobud, o čemer več na Iretji strani. Marko
Jakopin — komandir Postaje Vič-Rudnik je nato delega-
lom podal poročilo o vamostnih razmerah in delu postaje
milice v preteklem letu. Pri tem je še posebej podčrtal
izboljšanje na področju prometne varnosti in rahel upad
kriminalitete, opozoril na nekoliko večje število mlado-
letniških prestopkov in pojavov narkomanije. Zaobšel pa
ni tudi perečih vprašanj, s katerimi se delavci milice
srečujejo pri vsakodnevnem delu — to je njihovih pogo-
jifa dcla od opemljenosti, voznega parka in stanovanjskih
vprašanj, ki kljub dobri volji in pomoči občine še vedno
niso najboljši.

Martin Ojsteršek — delegat DPZ-Demos je v razpravi
opozoril na črno točko — križišče avtoceste in Ceste II.
cesarjev, ki ga je nujno potrebno semaforizirati, pa tudi
na nevzdrzne razmere ob preselitvi avtosejma. Marko

Jakopin je pojasnil, da PM daje samo mnenja, za sanacijo
črnih točk pa je odgovoren mestni komite za promet in
zveze, pri ureditvi prometa zaradi avtosejma pa je že
dogovorjena poostrena kontrola s prometno milico.

Dosedanji predsednik IS Stane Droljc pa je povedal,
da je naročena študija za ureditev prometa za ta predel,
prednost pri semaforizaciji križišč pa so v tem letu Gro-
harjeva-Jamova in Brezovica.

Brez razprave so delegati nato po uvodnem poročilu
spejeli sklep o prenehanju začasnih ukrepov družbenega
varstva v Utensilii in se zahvalili začasnemu poslovodne-
mu organu za dobro opravljeno delo. Zatem pa so po
uvodu Džordža Petrovskega sprejeli tudi zaključni račun
davkov in prispevkov za leto 1989.

Delegati so z veliko večino glasov imenovali tudi
delovna telesa občinske skupščine, ki jih objavljamo na
tretji strani. V razpravi je bil dan le pomislek delegatov
ZSMS — liberalne stranke k imenovanju Aleksa Marin-
ka za predsednika odbora za urejanje prostora in varstvo
okolja, saj so menili, da to ni združljivo s funkcijo, ki jo

Aleks Marinko opravlja na mestu — je namreč predsed-
nik komiteja za okolje. Predlagali so svojega kandidata
Cirila Staniča, ki sicer za to ni bil navdušen, po krajši
razpravi pa so delegati nato z večino glasovali za prvoten
predlog.

Po izvolitvi volilne komisije pa je skupščina zasedala
na skupni seji. Z ozirom na to, da je bil kandidat za
predsednika izvršnega sveta izvoljen že na prejšnji seji in
se je takrat delegatom s svojim programom tudi izčrpno
predstavil, so delegati prešli na tajne volitve. Tako je bil
Davor Valentinčič izvoljen z 59 glasovi od 75, za pred-
sednika izvršnega sveta. Iskreno se je zahvalil za zaupa-
nje in predstavil svoj predlog za izvolitev podpredsednika
in članov izvršnega sveta. Sledila je predstavitev vseh
kandidatov za izvršni svet. Delegati so jim pozorno pri-
sluhnili in med drugim spraševali: Tatjano Brankovo
o industrijskih conah, Egona Breitenberga okrog Božne,
Polikema in Ilovice, Damjana Dolinarja o prioritelah pri
razreševanju problemov KS, pa o upoštevanju že vlože-
nih sredstev krajanov, Bredo Čižmek o učinkovitejšem

servisu za občane, Francko Trobec o organiziranju zdrav-
stvenih storitev.... Po opravljenih tajnih volitvah — gla-
sovalo je 71 delegatov, so bili nato izvoljeni: za podpred-
sednika izvršnega sveta Stane Marn s 65 glasovi, za člane
pa Tatjana Brank — za gospodarstvo in družbeno plani-
ranje s 55 glasovi, Egon Breitenberger za področje ureja-
nja prostora z39 glasovi, Damjan Dolinar za stike s kra-
jevnimi skupnostmi s 57 glasovi, Peler Čemigoj — za
področje planiranja in urejanje prostora s 63 glasovi,
Breda Cižmek za področje obče uprave s 57 glasovi, Sašo
Golobič za ljudsko obrambo s 45 glasovi, Franc Leskovec
za področje drobnega gospodarstva z 62 glasovi, Džord-
že Pelrovski za področje družbenih prihodkov z 59 glaso-
vi, Jernej Ribar za področje kmetijstva z 61 glasovi,
Andej Slalnar za varstvo okolja z 51 glasovi in Francka
Trobec — za družbene dejavnosti z 62 glasovi.

Z javnim glasovanjem so bili izvoljeni še predstojniki
upravnih organov ter sekretarka skupščine Lea Zalokar.
S slovesno prisego novoizvoljenih pred predsednikom
skupščine se je skupna seja končala.


